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 1.- Li preguem al Sr. Alcalde que quan done els resultats de les votacions ho faça 
donant el resultat numèric i el sentit del vot dels distints grups polítics. 

 
 2.- Ara fa un any, gràcies a una moció de censura, el Sr. Armando Esteve es va convertir 
en Alcalde de Novelda. Ni es van explicar els motius reals d’aquella moció de censura en 
aquell moment ni durant l’any transcorregut s’han donat explicacions. L’únic cert és que el 
Sr. Armando Esteve va acusar l’anterior Alcalde d’il·legalitats mai explicades i que ell i el 
seu grup de l’UPyD li van tornar el poder al Partit Popular. És per això que li preguem al Sr. 
Alcalde, explique als ciutadans/es de Novelda els motius reals de la moció de censura i si el 
fet de tornar-li el govern al Partit Popular era una estratègia pensada per vosté ja des de 
principi de legislatura. 

 

3- El passat mes de juliol vam assistir a l'acte del pregó 2017, un acte que marcava l'inici de 
les nostres festes patronals i de moros i cristians i on les dues llengües oficials, valència i 
castellà, van estar ben presents i van conviure amb normalitat, sense que això suposara 
cap conflicte, més bé, el contrari. Un acte, també, que defugia del "bilingüisme portat a 
l'absurd" com de vegades hem vist, per posar algun exemple, en aquells cartells indicatius 
de "policía local / policia local" o "guardia civil / guàrdia civil". Volem felicitar la tasca de la 
Regidora de Festes i la Directora del Pregó 2017 i el seu equip i PREGUEM a tots els 
membres de l'Equip de Govern que prenguen aquest acte com a exemple per a  normalizar 
l'ús del valencià en les seues activitas, comunicacions i programacions, i al mateix temps 
donen compliment a la Llei d'Ús i Ensenyament del Valencià i el Reglament de 
Normalització Lingüística del nostre Ajuntament. 

 

4- Ja hem parlat en diverses ocasions en este plenari sobre l´estat del camí que porta als 
Clots de la Sal, actualment és pràcticament imposible l´accés als Clots. 

Esta situación és realment preocupant, d´una banda perquè dificulta l´accés al Clot a 
Novelders mentre que els que vénen des de Monòver, no troben cap impediment. D´altra 
banda perquè el mal estat del camí també impedeix inevitablement l´accés als serveis 
d´emergències que poden ser necessaris, ja que la zona si és transitada per vianants i 
ciclistes. Per tant, considerant la importancia de facilitar l´accés als veïns i veïnes de 
Novelda a este espai natural del nostre municipi preguem al Sr. Alcalde que reunisca tots 
els grups polítics i els serveis tècnics de la casa per valorar les posibles solucions al 
problema. 

 

5- Valga este prec com a información al poble de Novelda i a este plenari, en cas de no 
tindre coneiximent. En els últims diez hem sigut informats de que agents comercials d´una 
compañía energética, autoritzats per l´Ajuntament (segons diuen) per a la captació de 
nous clients, es fan passar per representants d´una altra empresa amb l´excusa de que 
paguen més del que deuríen demanant-los les factures. Preguem Sr. Alcalde informe de 
forma clara als veïns i veïnes de Novelda per a evitar posibles actuacions fraudulentes. 


